

Public Health Department — Health and Control Section		إدارة الصحة العامة — قسم الرقابة الصحية والغذائية	
Service	The required documents are sent to the following mail Ph.inspection@am.gov.ae	المستندات المطلوبة يتم ارسالها على البريد التالي Ph.inspection@am.gov.ae	الخدمة المطلوبة
Final approvals to practice food or health activities	 Trade license Contact number Approved layout Health cards for the employees (card, not receipt) Ajman public health Program (payment receipt) 	 الرخصة التجارية رقم التواصل المخطط الهندسي المعتمد البطاقات الصحية للعاملين (بطاقة وليس إيصال) برنامج عجمان للتدريب (إيصال الدفع) 	المو افقات النهائية لمزاولة الأنشطة الغذائية أو الصحية
Closures	 Pest control contract Note for closures only: Provide corrective action (photo from inside the facility) 	- عقد مكافحة حشرات - ملاحظه تخص الاغلاقات فقط: توفير الاجراء التصحيحي - مورة من داخل المنشأة)	الاغلاقات
Defect in the renewal of the lease contract	 Trade license Contact number Approved layout Health cards for the employees (card, not receipt) Ajman public health Program (payment receipt) Pest control contract 	 الرخصة التجارية رقم التواصل المخطط الهندسي المعتمد البطاقات الصحية للعاملين (بطاقة وليس إيصال) برنامج عجمان للتدريب (إيصال الدفع) عقد مكافحة حشرات 	خلل في تجديد عقد الاجار
Accreditation of food suppliers for schools	 Supplied food menu for schools Report of the last inspection visit Laboratory analysis report of samples HACCAP certification Food safety certificate for employees Vehicle approval Health cards 	 قائمة الغذاء الموردة للمدارس تقرير آخر زيارة تفتيشية تحليل مخبري للعينات شهادة هاسب (HACCAP) شهادة سلامة الغذاء للموظفين اعتماد المركبات البطاقات الصحية 	اعتماد موردي المدارس
ملاحظة: يجب إرفاق جميع المرفقات في بريد واحد بحيث إرسال المرفقات بشكل متفرق يعرقل سرعة إنجاز المعاملة.			
Service	Service Inquiry Method	طريقة الاستعلام عن الخدمة	الخدمة المطلوبة
Health and food activities requirements	Please visit the Municipality and Planning Department website: https://www.am.gov.ae/ar/	يرجى زبارة موقع دائرة البلدية والتخطيط: <u>/https://www.am.gov.ae/ar</u>	الاشتراطات الصحية والغذائية
warehouses	You should not refer to the Public Health Department and apply by the MPDA application 0r Municipality and Planning Department website: https://www.am.gov.ae/ar/ to apply for the procedure of attesting the warehouse.	يجب عدم الرجوع لإدارة الصحة العامة والرجوع لتطبيق MPDA لتقديم على اجراء تصديق مستودع أو موقع دائرة البلدية والتخطيط: /https://www.am.gov.ae/ar	المستودعات
Site Consultation	The application is submitted at the typing centers or the Tassel center, with the provision of MAKANI number and the contact number in the application, and the request will be answered through phone messages.	يتم التقديم على الطلب في مراكز الطباعة أو مركز تسهيل مع توفير رقم مكاني ورقم التواصل في الطلب وسيتم الرد على الطلب من خلال الرسائل الهاتفية.	طلب استشارة موقع
violations	Visit the Customer Happiness Center in the main building of the Municipality and Planning Department.	يرجى مراجعة مركز اسعاد المتعاملين في المبنى الرئيسي لدائرة البلدية والتخطيط.	الاستعلام عن المخالفات
For other inquiries, please submit them through Ajman Government Communication Center on 80070			

